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Generalforsamling 

Lørdag d. 19. april 2025 kl. 14.00 
Klubhuset 

 
 
 

Referat 
1.  Valg af dirigent og referent 

Formanden bød velkommen  

Doris Søgaard Farver valgtes enstemmigt til dirigent. 

Doris Søgaard Farver takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt via Hold-
sport / Nyhedsbrev. 

Kasper Kirk valgtes til referent. 

 

2.  Formandens beretning 

RØS fylder 60 i år og klubben lever stadig godt med alle de glæder og udfordringer, der er ved at være en frivillig 
forening i en tid med travle mennesker. Lige nu er der ikke planlagt nogen markering, men det kan jo komme. 

Vi kan som forening se tilbage på et godt 2024, hvor medlemstallet steg lidt, hvor aktiviteterne har været god i alle 
dele af klubben, både joller, kajak, surf og yngling, overnatningstur til Baunehøj, grillaftener … helt som det skal 
være. Særligt surf har fået mere fat, og vi fik jo også opgraderet vores beholdning af surfudstyr sidste år (som nævnt 
på sidste års generalforsamling).  

Årets klubmesterskaber for jollesejlerne blev en lidt flad omgang, da vinden var næsten ikke eksisterende. Så det 
lykkedes ikke at gennemføre sejladserne. Så der blev kun kåret vindere blandt juniorerne. Så det blev desværre 
andet år i træk, hvor vi ikke kunne gennemføre, denne gang altså pga vejret, ikke pga mangel på hjælpere som i 
2024. 

Igen i år er omsætningen ved grillaftenerne præget af, at den bedre del af sommervejret ikke faldt i juli. Vi håber 
på at det bliver bedre i år, ikke mindst da vi ser ud til at være uden overdækning af terrassen i år. 

Et stort emne for bestyrelsen har siden sidste sommer været spørgsmålet om overdækning af terrassen efter at 
vores telt ’døde’ i blæsevejret i august sidste år. Vi vil gerne have etableret en permanent overdækning i form af 
pergola. Der har været overvejet forskellige udformninger, herunder hvor stor en del af terrassen, som skal over-
dækkes og på hvilken måde. Vi har fået bud på en trækonstruktion med glastag, som skulle dække fra ’dør-til-dør’, 
og dermed ikke hele terrassen. Det kan også være mulighed at lade træskellet omfatte hele terrassen, men stadig 
lade overdækningen dække fra ’dør-til dør’. Det er ikke billigt (175-200.000 kr.). Vi har søgt flere fonde, men p.t. 
uden held. Grundet afklaringer af konstruktionen, behov for justeret tilbud mv. er tiden løbet fra os, så det nås 
givetvis ikke til denne sommer. Så lige nu tegner det en sæson uden overdækning. Så vi satser på godt vejr. Til 
gengæld kan vi så forhåbentligt have sparet flere penge op inden vi sætter noget i gang. 

Helle Kann supplerede ift. kajaksektionen og kunne bl.a. berette om del aflysninger af aktiviteter i sommerperioden 
pga. dårligt vejr, mens der til gengæld har været roet helt frem til ca. 1. november. 

Som afrunding en stor tak til alle, som har bidraget igennem det seneste år. Og så er der jo altid plads til og behov 
for nye og friske kræfter for at holde RØS kørende på det niveau, som er bygget op. Så meld jer endelig på banen 
og skub gerne lidt – men vedholdende - til andre. Så bliver 2025 helt sikkert også et godt år. 
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Afslutningsvist orienterede formanden om, at det var hans sidste optræden, da formandskabet vil overgå til Ulf N 
Toke på bestyrelsesmødet dagen efter. 

Debat: 

Der blev spurgt til, om kommunen skal ind over ift. eventuel pergola. Svaret herpå er, at der skal indhentes byg-
getilladelse ved pergola med fast tag (ikke ved tag der kan føres frem og tilbage) 

 

Beretningen blev herefter godkendt. 

 

3.  Fremlæggelse af regnskab 

Stine gennemgik hovedpunkterne i det udarbejdede regnskab, som dækker perioden 1/1 2024-31/12 2024.  

Medlemskontingenter indbragte kr. 216.000, som er en smule mere end i 2023. 

Klubhuset er nedskrevet til 0 kr. efter at lånet er betalt ud ved udgangen af 2024. Derefter afspejler vores egenka-
pital bedre vores reelt disponible og omsættelige formue. 

Samlet set viser regnskabet et overskud efter afskrivninger på 82.000 kr. 

Spørgsmål: 

Der blev spurgt til, om klubhuset ville have en reel værdi, hvis det var muligt at købe grunden. Det vurderes ikke 
umiddelbart som en reel mulighed. I henhold til areallejeaftalen vil klubhuset tilfalde kommunen ved klubbens 
eventuelle ophør. 

Der blev også spurgt til, om nedskrivningen af klubhuset kan have betydning ift forsikringen heraf. Der blev svaret, 
at dette ikke vurderes at have nogen betydning. 

 

Regnskabet blev godkendt uden yderligere bemærkninger.  

 

4.  Indkomne forslag 

4a. Ændring af vedtægter: Formål og opløsning  

Bestyrelsen havde stillet forslag om ændring af vedtægter, så de bedre lever op til fondes krav til almennyttighed. 
Forslaget var formuleret på baggrund af respons på konkret fondsansøgning, som blev afvist pga, at vores vedtæg-
ter ikke levede til den pågældende fonds krav. 

 

§4. Formål 

Nuværende formulering: 

Klubbens formål er: 

1. At varetage medlemmernes fælles interesse vedrørende søsport, 

2. at dygtiggøre medlemmerne i søsport og i de regler og sikkerhedsforanstaltninger, der er forbundet hermed 

 

Forslag til ny formulering: 

Klubbens formål er at fremme søsportens udbredelse og sikkerhed samt at tilbyde undervisning og aktiviteter, der kommer både med-
lemmer og lokalsamfundet til gode. 

 

§20. stk 3. Opløsning 
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Nuværende formulering: 

Generalforsamlingen træffer samtidig beslutning om, hvordan der skal forholdes med klubbens formue, herunder fast ejendom og løsøre. 
Beslutningen træffes med simpelt flertal. 

Forslag til ny formulering: 

Ved opløsning skal foreningens formue overdrages til et andet almennyttigt formål. Beslutningen træffes af generalforsamlingen med 
simpelt flertal. 

 

Forslaget blev vedtaget. 

 

5.  Fastlæggelse af kontingent og indskud samt godkendelse af budget 

Bestyrelsen foreslår, at kontingentet for aktive medlemmer foreslås ændret fra 700 kr. til 750 kr. med virkning fra 
kontingentopkrævningen for 2025. 

Kontingentsatserne vil herefter være: 

• 750 kr. for aktive seniorer og aktive juniorer. 

• 250 for passive medlemmer 

Indmeldelsesgebyret forbliver uændret 300 kr. 

Da kontingentopkrævningerne er generet automatisk via Holdsport til sidste års satser, så foreslås forhøjelsen i 
praksis først effektueret fra og med 2026. 

Spørgsmål: 

Der blev spurgt til årsagen til at øge kontingentet fra 700 til 750 kr. Der blev svaret, at der forventer stigende 
vedligeholdelsesudgifter til klubhuset, der efterhånden er 20 år gammelt. Derudover blev der henvist til generelt 
stigende udgifter. 

Forslaget blev herefter enstemmigt vedtaget. 

 

Årets budget er i hovedsagen en simpel fremskrivning af de poster, som indgår i regnskabet for 2024. Vi satser på, 
at der også i 2025 vil være overskud medmindre der opstår særlige udgiftsbehov i løbet af året. 

Spørgsmål: 

Der blev spurgt til, om der er afsat i budgettet til stormsikring af klubhuset. Svaret herpå var nej. Der er indtil 
videre alene sandsække til beskyttelse af døre. Der afventes afklaring af, om havnen vil lave noget for hele havnen. 

Budgettet blev herefter godkendt uden bemærkninger.  

 

6.  Valg af bestyrelsesmedlemmer, 1 eller 2 seniorsuppleant(er), 2 revisorer og 1 revisor-suppleant. 

Bestyrelsesmedlemmer 
Følgende bestyrelsesmedlemmer blev valgt på generalforsamlingen i 2023 for en 2-årig periode og var således ikke 
på valg: 

• Emil Steglich-Petersen 

• Michael Lund Andersen 

• Marius Harttung 

 

Følgende var på valg: 
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• Allan Kirk (genopstiller) 

• Tom Keller-Bruun (genopstiller ikke) 

• Stine Brandt Bendixen (genopstiller) 

• Helle Kann (genopstiller) 

• Lars Winkel (genopstiller ikke) 

 

Følgende nye kandidater havde meldt sig: 

• Ulf Nørskov Toke 

• Steen Sander Jakobsen 

 

Allan, Stine og Helle blev genvalgt. Ulf og Steen blev nyvalgt. 

 

Seniorsuppleanter 
Seniorsuppleanterne Peter Cohn og Ulf Nørskov Toke afgik efter udløbet af deres 1-årige valgperiode.  

 

Følgende nye kandidater havde meldt sig: 

• Simon Schack 

Simon blev genvalgt.  

 

Juniormedlemmer 
Bestyrelsen har i den seneste periode ikke haft nogen juniormedlemmer. 

Der havde ikke meldt sig kandidater, og således heller ikke i år.  

 

Revisorer 

Revisorerne afgik efter udløbet af deres 1-årige valgperiode.  

- Jan Melgaard (genopstiller) 

- Niels Elmo Jensen (genopstiller) 

De to revisorer blev genvalgt. 

 

7.  Evt. 

Der var en kort drøftelse af markering af klubbens 60 års fødselsdag, hvor den officielle dag er den 2. juli. En 
gruppe meldte sig til at komme med forslag til, hvordan det kan markeres. 
 
Doris fremhævede arrangementerne for teenage-gruppen, som havde været meget populære. Opfordrede til at det 
gentages igen i år. 
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Stine orienterede om overvejelser og planer for havnen, som drøftes i Brugerrådet og Havnerådet, herunder om 
mulig ændret juridisk form, ambitioner om øgede indtægter til yderligere investeringer og forbedringer m.v. Bru-
gerrådet har anbefalet, at Rørvig Havn fastholdes som en kommunal havn. Der blev i forlængelse heraf rejst ønske 
om bedre badebro. Stine kunne oplyse, at dette indgår i overvejelserne. 
  
 
 
Referent Dirigent 
 
 
Kasper Kirk Doris Søgaard Farver 
 
 
 
Formand 
 
 
Allan Kirk 


